

Title (en)

STORAGE RACK FOR SOFTWARE DISCS FOR MICRO COMPUTERS.

Title (de)

LAGERREGAL FÜR SOFTWARE-PLATTEN FÜR MIKRORECHNER.

Title (fr)

ETAGERE D'ENTREPOSAGE DE DISQUETTES DE LOGICIEL POUR MICRO-ORDINATEURS.

Publication

EP 0222000 A1 19870520 (EN)

Application

EP 86903811 A 19860513

Priority

US 73545785 A 19850517

Abstract (en)

[origin: WO8606599A1] A storage rack for software discs for micro computers is readily mountable to the side of the CRT used in conjunction with micro computers. The rack includes a base (8), front (4) and rear (6) walls, at least one side wall (14) and partitions (10) for defining compartments within the rack for storage of different software discs. A metal plate (16) is affixed to the rear wall of the rack to provide magnetic shielding of the software discs in the rack. In the preferred embodiment of the invention, the base of the rack is stepped outwardly in a direction from the front to the rear of the rack so that the software discs stored therein are arranged in a physically ascending order. A sidewall of the rack can also be tapered so that the software discs stored in the rack are also separated laterally to provide further easy access to individual discs by the user.

Abstract (fr)

Un étagère d'entreposage de disquettes de logiciel pour micro-ordinateurs peut être facilement montée sur le côté du tube à rayons cathodiques utilisé avec un micro-ordinateur. L'étagère comprend une paroi de base (8) et des parois antérieures (4) et postérieures (10) qui définissent des compartiments à l'intérieur de l'étagère pour l'entreposage de disquettes diverses de logiciel. Une plaque métallique (16) est fixée à la paroi postérieure de l'étagère pour former un blindage magnétique de protection des disquettes sur l'étagère. Dans le mode préférentiel de réalisation de l'invention, la base de l'étagère est échelonnée d'avant en arrière de sorte que les disquettes entreposées sont agencées dans un ordre physiquement ascendant. Une paroi latérale de l'étagère peut être inclinée de façon à séparer latéralement les disquettes entreposées sur l'étagère et à permettre à l'utilisateur d'accéder facilement à chaque disquette individuelle.

IPC 1-7

A47G 19/08

IPC 8 full level

A47B 81/00 (2006.01); **A47B 81/06** (2006.01); **G11B 33/04** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

G11B 23/03 (2013.01 - KR); **G11B 33/0438** (2013.01 - EP)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8606599 A1 19861120; AU 5905686 A 19861204; EP 0222000 A1 19870520; EP 0222000 A4 19880928; JP S63500149 A 19880121; KR 880700410 A 19880315

DOCDB simple family (application)

US 8601041 W 19860513; AU 5905686 A 19860513; EP 86903811 A 19860513; JP 50286786 A 19860513; KR 870700032 A 19870116